
Zripisnica zXX. zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci konan6ho dila
14.03.2013

K bodu i. I
p. primdtorka otvorila zasadnutie MsZ, predloZila program.

RNDr. V6lek - narrhol by som bod 5 spojit' s bodom 14, (,iLe diskusiou.

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 ZdrLali sa:0

K bodu i.2

Overovatelia z6pisnice: p. Peter Reznicky
Ing. Jan Smandra

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 Zdrilali saz 0

K bodu i.3

N6vrhov6 komisia: predseda - Mgr. Borovsky
dlenovia - Mgr. Ferencko

Bc. Selep

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 Zdrilzli saz 0

K bodu i.4

Predniesol prednosta MsO, Mgr. Michal Marhefka.

K bodu i. 5 - VZN i. 312013

Predniesol Mgr. Michal Marhefka - prednosta MsU

p. prim6torka - prispevok budeme poskyovat' do CVe v KeZmarku, kam chodf 6 na5ich deti.
A obce kam chodia na5e deti, ak sa tieZ zaviazah, n6m po5hi 88o/o zakaLde a jedno naSe diet'a.

Ing. Marhefka - p. prednosta hovoril, Le dodrliavame normatfvny pristup. Ako to od6vodnil,
Ze dixa menej, aj ked'sme zriad'ovatefom.

p. prednosta- ZMOS si nemysli, Ze sa vyberie tol'ko dani, kol'ko je napl6novand.



p. prim6torka - je to len n6vrh, mali sme horliv6 diskusie, dospeli sme k tomu, Ze CVC treba
podporit'. Z n65ho okresu podporia vSetci s 88 %. V KeZmarskom okrese nie. V5etky centra
podporime minim6lne 88%. My dodrZime normativ.

p. prednosta - minuly rok sme plSnovali prijem na daniach 880 000 a dostali sme 820 000.

Ing. Marhefka - ak sa bude t6to situfcia opakovat', do s tym budeme robit'. Skrritime prijmy
Skole? Ja navrhujem, aby sme sa vr6tili k tomuto rozpodtu v septembri. Aby sme ku koncu
kvart6lu peniaze nastavili tak, aby sme vy5li, aby sme Skolu nedofinancovSvaliz nych
zdrojov.

p. prim6torka - do 30. 4. musfme dat'vSetkj.rn centr5m toto VZN a musime ichza(at' ai

financovat'. Nevieme, ak6 situScia bude v septembri. CVC, ktore pracovali ako srikromnd

alebo cirkevnd centrd evidovali Ziakov, ktorych v centre v6bec nemali. Aj tu sme mali taky
probl6m, Ze sme mali 3 verzie tabul'ky Ziakov centra vofn6ho dasu. Bol tu trochu technicky
probl6m, ale disla uL mitme a verime, Ze sri re6lne.

p. prednosta - vytvorili sme urditri rezervu v ktorej sa vieme hfbat'.

RNDr. V6lek - peiazi, ktor6 n6m takto ostanri, je kofko? Je to asi 8 000 €?

p. prednosta - je to cca 10 000 € a toto VZN n6s zavazuje, aby sa tie zvy5ne peniaze pouZili
v prospech deti v meste

RNDr. V6lek - ja srihlasim, aby sa to prijalo a nejde iba o prijatie, ale aj o to, aby sme sa

k tomu potom w6tili.

Ing. Marhefka - chcel by som si to odkontrolovat', lebo ked som si to prer5taval vySli mi
tro5ka in6 disla. A ak za to m6m hlasovat', tak pri plnom vedomi a svedomi.

Mgr. Seman - pouZiva sa pojem potencion6lny Liak, predtlfm sa podftali Liaci zapisani do

Skolsk6ho klubu. Toho roku do5lo k zmene, apouZiva sa pojem potencionilny Ziak a rdta sa

kaLdy Liak v Skole, koeficient sa zniLll a z toho d6vodu sf tam disla tak6, akd sri. Ale potom
d alej to je prepoditand na re6lny podet deti, 6Le 44.

Ing. Marhefka - takZe aj v jeddlflach je taky istlf princip?

Seman - 6no, ale pouZiva sa pojem potencion6lny strar,nik.

Hlasovanie:
Za:ll Proti: 0 ZdrLali sazD

Hlasovanie: ru5i VZf{ 1/2010

Zaz l0 Proti: 0 Zdril,ali sa: 0



K bodu E. 7 - nivrh rozpoitu ZS
Predniesol Mgr. Jaroslav Seman

N6wh bol prerokovany vo finandnej komisii aj v rade Skoly.

Ing. Marhefka - spominal si, Ze v poloZke prijmy sri len reLyne poplatky, na kto{ch sa

podiefajri rodidia na5ich Ziakov.

Mgr. Seman - toto je rozpodet ZS,3edrilef budeme preberat' nesk6r, hovoril som, Ze v tejto
poloZke sri aj diastodnd ndklady na financovanie jed6lne. Toto oddefujem vnftornou
smernicou. Toto tvori reLijne n6klady, je to nejakych 0,07 centov za jeden obed, ktorlf platia
rodidia.

Ing. Marhefka - A pedagogicki a nepedagogicki zamestnanci - stravnici? Aj oni to ufuildzajifl

Mgr. Seman- za nich to uhrddza zamestndvatel'. Listky si nekupujri, prihlasujri sa na stralu,
a potom sa im to zrdLa zo mzdy.

Mgr. Borovskli - poloZka vypodtov6 technika - budri sa tam kupovat' data - projektory
a interaktivne tabule? A kol'ko ich uZ je?

Mgr. Seman - 6no, pl6nujeme to, sri 3 namontovane a3 sf na ceste, zvy5ok sa dokripi.

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 ZdrLali sa: 0

K trodu i. S - MS
Predniesol Mgr. Jaroslav Seman

Ing. Marhefka - riadiaci priplatok - do je to za poloZku?

Mgr. Seman - prfplatok pre z6stupkyf,u a dast' pre riaditefa Skoly.

p. kontrol6r - chcem p6na riaditefa pochvSlit' za to, Ze sumu l9 500 eur presunul z poloLky
ZS na MS. Som rdd, Ze p. riaditef vidi, v akom stave je ten plot okolo Sk6lky. Som r6d, Ze sa

tych 19 500 eur naSlo a drifam, Ze budri stadit'na to oplotenie, a ak nie, bol by som r6d ak by
p. poslanci potom presunuli nejak6 poloZky. Z hladiska kontroly nem6m k tomuto rozpodtu
Liadne pripomienky, odporridam zastupitel'stw prijat'tento rozpodet tak, ako je.

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 ZdrLali sa:0

K bodu i.9

Predniesol Ing. Juraj Zima- kontrol6r MsU



p. Reznicky- akd kroky si podnikol v kontrole VZN v roku20l2?

p. kontrol6r - konkr6tne som sa zaoberal VZN o vyuLivani verejnych priestranstiev, venoval

som sa sadzb6m anaziklade zistenych nedostatkov obyvatelia dostali nejak6 vyzvy, aby sa to

dalo do poriadku. Bolo to v oblasti KriLava. Dalej som sa venoval VZN o dani za psa.

Obdanov, o ktorych som vedel, Le majt psa, sa im pripomenulo, Ze je potrebn6 zaregistrovat'

psov. Zridastnil som sa na komisii bytovej a socidlnej, tam som mal istd pripomienky, do sa

qfka poskyovania prispevku, kde som odporudil rozpatra medzi prispevkami. Ti obdania,

ktori m6Zu dostavat' tieto rifavy, aby kaZdy rok dokladovali qf5ku d6chodku, pretoZe kaldy
rok dochSdza ku valorizitcii. Teraz v poslednej dobe, aby som Vris tro5ka obozn6mil, rie5il

som situ6ciu ohfadne n6jomndho v n6jomnych byoch, resp. blovych domoch, ktor6 sri

majetkom mesta, najmh ulica K155tom6 a Tatransk6, rie5il som nedoplatky na nSjomnom

a niektorjch neplatidov som prostrednictvom p. Milaniakovej upominal, aby sa dostavili.
Niektori n6m vyplatili dlZn6 niijomnd, niekde sme dali spl6tkov6 kalendiire, ktord sa dodrZujf,
ale niektord sa nedodrhfii, tak asi sa to bude rie5it' exekfciou, ale neviem di to bude prinosnd,

pretoZe m6m obalu, aj ked' sa to tam posunie bude to pre n6s vlfdavok a neviem, di tieto
peniaze vym6Zeme.

Mgr. Borovsky - neviern, ako sri formulovan6 zmluvy. Keby sme im vypovedali zmlur,.u,

museli by sme to rie5it'nejakym n6hradn;fm ubyovanim?

p. kontrolor - neviem to do detailov, akd sri n6jomnd zmluvy, di na dobu neurditri di ako. Ale
sir aj taki, ktorf aj ked' mali dlhy 500 € v priebehu roka ich splatili.

p. Compel'- ked oni neplatia, my nie sme povinni im dat'nrlhradnd byvanie. My sa bavime

len o n6jomnom, ale my tam m6me obrovsk6 nedoplatky za smeti. Napriklad HangurbadZo

n6jom plati, ale nem6 asi 7 rokov zaplatene smeti, nedalo by sa to urobit' tak, Le ked' pride t6
diastka, tak my stiahneme starSiu pohl'ad6vku.

p. kontrol6r - ja si myslim, Ze by sa to tak dalo rie5it', ale jedine tym sp6sobom, Le ked' sri

vyridtovania ktord sa robia kaLdy rok, tak jedine tieto preplatky by sa dali presunft' na smeti.

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 ZdrLali sa: 0

K bodu i. 10 - pl6n kontrolnej iinnosti na rok 2013

Predniesol Ing. Juraj Zima- kontrol6r MsU

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 ZdrLali sa: 0



K bodu i. 11

Predniesol Mgr. Luk65 Antoni

Hlasovanie:
Za: ll Proti:O Zdri,ali sa:O

K bodu i. 12

Predniesol Mgr. Luk65 Antoni

Hlasovanie:
Za: l0 Proti: 1 Reznicky Zdril,ali saz 0

K bodu i. 13 - Majetkoprdvne zrileZitosti

Predniesol prednosta MsU, Mgr. Michal Marhefka.

Ziadost'- Peter Bitfk

Ing. Marhefka - komisia sa tjrmto zaoberala,je to pozemok v are6ly Skoly, komisia nevidela
d6vod to odpredat'a jednoznadne odporudila toto neschv6lit'.

Hlasovanie:
Za: 0 Proti: 11 Zdril,alisa:0

Lizdost'o zfmenu pozemkov - Jritius Haneirlk

Mgr. Marhefl<a predstavrl zirmer J. Haned6ka s grafickym zobrazenim.

Prednosta MsU - Myslim si, Ze sa t;fmto treba zaoberat'. Je to moZnost'vyrie5it' situ6ciu
v tejto lokalite kde prech6dza vel'kd mnoZstvo obyvatel'ov najmd peSi. Rovnako rizemny pl6n
turifia so zastavanou plochou. Je to nielen v zdujme p. Haned6ka ale aj v zittjme mesta aby sa

to vyrieSilo k vz6jomnej spokojnosti a prospechu obyvatefov mesta. M6m aj irstne
poZiadavky o vybudovanie spevnenej plochy teda chodnika a cesty na tejto ulici.

Ing. Marhefka - teraz n5s to nestoji nid, ale ak to predrlme, tak n6m tam vzniknri d'alSie
n6klady.

lng. Zima - t6to transakcia sp6sobi pre mesto nSklady. Dostaneme sa do situ6cie, Ze t6 cesta

bude neporormatefn6 drah5ia, ako je rozdrel medzi jednotlivlimi parcelami. Na jednej strane

chceme, aby sa stavalo, ale musime sa zaoberat' aj tym, aby sme obdanom umoZnili aspofl
taky pristup ako je doteruz.

Ing. Marhefka - komisia nemohla rozhodnrit', nemali sme geometrick;f p16n. Komisia
Ziadatefovi vSetko vysvetlila, myslim si, Ze p. Haned6k vie, ako na tom je.



p. prednosta - ja si myslim, Ze l'udia potrebujri chodnik aj cestu. Je to jedna z ciest, ktoru by
bolo potrebn6 urychlene rie5it'.

p. Simonikov6 - chcem len pripomenft', aby ste neopomenuli aj tych, ktorych role tam idri, aj

ich nhzor treba re Spektovat'.

Ing. Zima - ja nem6m vyhrady, aby sa t5 parcela tam vytvorila, ale upozorf,ujem, aby tam
boli dodrZane v5etky vazby. Aj ked'sa bude pred6vat'na KriZave, musi tam byt'cena tak6,

aby sa to vysporiadalo tak, aby to pre mesto nebolo nevyhodn6. Aby boli jasn6 vdzby, aby

sme neurobili precedens. Zvy5ok parcely, ktor6 tam ost6va, nemd parametre na to, aby to bolo
obojsmernS komunik6cia s jednostrannym chodnikom.

Ing. Marhefka - p. Haned6k dostal inform6ciu, Le mb doloZit' geometrick!' plfn.

Bc. Selep - d6vam n6vrh, aby sme tento bod z rokovania stiahli

Hlasovanie:
Za: 9 Proti: 0 ZdrLali sa: 2 Compel', Hojstrii

K bodu i.14 - R6zne

Zimer projektu 4.1a Regenericia sidel

Predniesol p. prednosta Mgr. Michal Marhefka

p. primStorka - absolvovali sme jedno sedenie na VUC, je q vyzva 4.1c, ale nespiiame
krit6ria na tento zftmer. Myslim si, Ze vstripit'do tohto programu je pre mesto aj povinnost'ou,
mesto by urobilo chybu, keby sa do tohto programu nezapojilo.

Hlasovanie:
Za: l0 Proti: 0 Zdril,ali sa: 0

Zmena krizov6ho 5t6bu mesta Podolinec

Predniesol p. prednosta Mgr. Michal Marhefka

p. Reznickj' - boli osloveny nejaki z6stupcovia z drtLstva?

p. prim6torka - 6no, oni sri taktie? dlenovia, ale v inom zozname, zoznarne firiem.

p. prim6torka - doplnime to o p. Jana Refovsk6ho, ak bude srihlasit'. Ak nie, tak tam
doplnime niekoho in6ho.

Hlasovanie:
Za: l0 Proti: 0 Zdril,ali sa: 0



Plat primStorky mesta

Predniesol p. prednosta Mgr. Michal Marhefka

Hlasovanie:
Za: l0 Proti: 0 ZdrL,ali sa: 0

Vfmena ilenky komisie kultrlry,Sportu a cestovn6ho ruchu

Predniesol p. prednosta Mgr. Michal Marhefka

p. prednosta - namiesto Anny Regecovej nawhli sl. Janu Zavadskt.

Hlasovanie: odvolanie ilenky komisie kultfry, Sportu a cestovn6ho ruchu Annu
Regecovf
Za: l0 Proti: 0 ZdrLali sa:0

Hlasovanie: menovanie ilenky komisie kultrlry, Sportu a cestovn6ho ruchu Janu
Zavadskri
Za: l0 Proti: 0 ZdrLah saz 0

K bodu i. 5 - Interpelfcia poslancov

Mgr. Ferencko - oslovili ma obyvatelia, Le sa tam kldujri star6 stromy - pri ceste od vdelina
ku studnidke.

p. prim6torka - Tomak poLiadal o vykldovanie a odpilenie tychto starj'ch stromov, ale s tym,
Ze sa musia dosadit'nov6 dreviny, stromy. I5iel tam n65 pracovnfk skontrolovat'to, bolo tento
g1den vydand novd rozhodnutie na ndletovd dreviny. TakLe o tom nevierrl zajtra sa na to
p6jdeme pozriet'.

Ing. Marhefka - ak je to v tej rovinke pred studnidkou, tak tieto pozemky sf vo vlastnictve
TANAPu. Komisia spracovala zoznarn pozemkov ktor6 nie sir odovzdan6 Mestu Podolinec.
Treba poLiadaf od Vojenskych lesov a majetkov aj od injzch subjektov aby nilm vr6tili tieto
majetky. Pravdepodobne podl'a podkladov, ktord sri dostupnd dokonca, urb6r NiZn6 RuZbachy

uZfva asi 18 hektdrov na5ich mestsk;fch lesov. Komisia bude Ziadat' mesto, aby dalo tirto vec

do poriadku. Budrici rok sa kondi program starostlivosti o lesy. Zahli sa nejak6 rokovania
s krajsklim riradom? Do konca roka budri vyhlSsen6 lesn6 celky. Bolo by dobr6, aby sa to
vysporiadalo a aby sme mali tie celky jeden a nie viac. Chcem sa opy,tat'ako mesto

postupovalo v lese pri Mni5ku. D6vali sme Ziadost', kde sri parcely vo vlastnictve St6tnych
lesov?

p. prim6torka - vedirci oddelenia lesov bol oficiiilne na jednani v Pre5ove.



Mgr. Borovsky - oslovili ma obdania ohl'adom vytlkov na cest6ch, jednali ste uZ so spr6vou
ciest?

p. prim6torka - uL zadali, boli tu uL 3 krii. Od zqtra, 15. marca by malo nastripit' na aktivadnri
dinnost' 15 l'udi, ktori budri riesit'aj toto. Budri trito dinnost'vykon6vat'2 apol mesiaca.

p. prednosta - hned'ako to bude moZnd sa to bude riesit'.

Bc. Selep - ako bolo plnen6 uznesenie, do sa tyka n6jmu lyZiarskej chaty.

p. primStorka- zmhtva bola spisan6, ale lyLiarsky vlek ju e5te nebol podpisat'.

p. Compef - bolo to nat'ahovanie dasu, sme na mftvom bode pri lyZiarskom vleku.

Ing. Marhefka - oni len nat'ahujf das, my im nechceme br6nit' v podnikani, m6me zft$em,
aby sa rozvijal lyZiarsky Sport, a t6 suma ozaj nieje vel'k6, tak ja uZ nerozumiem, do sa

vlastne deje, ale tento stav nem6Ze pretrv6vat'. My vyzeritme ako bezzubh skupina, ktor6 si tu
porozprina, navzdjom sa poodierf,ujri, poh6da sa, a veci sa nedokondujf. Sri to kalnd vody, ale

my sme tu na to, aby sme ich odistili. Chceme nastavit'len distd vztahy. Ved ti ludia Zijri
v tom istom meste a nehanbia sa?!

p. prim6torka - ja zvolitm poradu, pozyvam aj p. kontrolora, aj v6m za5lem pozvir*y na

ofici6lne podpisanie zmluvy.

p. Compef - schv6lili sme urdit;f harmonogram zasadnutiMsZ, neviem predo sa to
nedodrZalo. Nevidim nid urgentn6, do by sme tu museli prerokovat'. Nie je to fer vodi n6m
poslancom a ani vodi komisirim. V sobotu sme dostali podklady a zastupitefstvo je vo Stvrtok.
Chcel by som, aby sme boli informovani aspori 20 dnidopredu, Ze bude zasadnutie, aby aj

komisie vedeli, kedy do prerokovat'.

p. prim6torka - vietky materi6ly boli vyvesene na tabuli 15 dni vopred. V5etko uZ bolo aj

v komisi6ch, boli to vystupy, ktor6 sme posunuli d'alej.

p. Compel'- na minulom zastupitel'stve sme schv6lili pl6n hospodSrenia mestsk;fch lesov, no

a hned' sme kripili poditad v hodnote 1 177 eur. Zdd sa mi, Le je to vel'mi drahd ako keby to
bola nejakS hern6 konzola. Neviem, predo nadarmo mif,ame tofko peiazi. Dalo sa zatuto
sumu kripit' aj 2 po(,ita(,e. Telefon, predo sa to neprepfse na lesy ked' to platia lesy? USetrilo
by sa za DPH. Stadi len zmenit'ridaje. Ohl'adom komina - upozornili ma obdania, Ze robili
prehliadku a pri Pompovi je komin v dezolStnom stave, za(ali pfsat' aj peticiu, ale treba to
rie5it', aby tam nevznikol poLiar.

p. prim6torka- frrrc, kupoval sa na mestsk6 lesy, je tam monitor, kl6vesnica, myl, ziioLny
zdroj, software. Nem6Zu predsa chlapi robit' bez podftada. Dala som rieSit' Ing. Guf65ovi a p.

Milaniakovej stav na5ich nrijomnj'ch byov a domov. Spr6r,u dostanete do finandnej komisie,
v akom sri stave a kol'ko financii je na to potrebnd qrnaloZit'. Ak to nie je n65 dom, tak to
treba ozn6mit' a budri sankcionovani.



p. kontrol6r-ja som tieZ dostal st'aZnost', a ked'sme to riesili, pri5iel p. Griinarmel
a identick6 situ6cia je tam, kde bliva ionka popisujri tri istri situdciu ako p. Compel' tu riesil.
Ale nem6Ze sa mesto k tomu postavit' tak, Le do mi s tym m6me, pretoZe je to tak6 istS

situ6cia, ako ked'vyhorel p. Conka. Mesto by k tomu malo zaujat'nejak6 stanovisko, pretoZe

ak vyhori cela ulica, tak do potom s tfm? Mali by sme to riesit'nejaklfm VZN.

p. primStorka - nie, to nem6Zeme.

Ing. Stefan Zima- my do toho nem6Zeme zasahovat Liadnym VZN, m6Zeme len nariadit'

nevyhnutnd ripravy. Ak sp6sobi Skodu, bude si musiet'niest'n6sledky v obdiansko-stdnom
spore. My nem6Zeme opravovat'tieto nehnutel'nosti. Ani vyst'ahovat'ich, ved' je to ich
vlastnictvo. M6Zeme len vykon6vat'5t6tny dohl'ad, aby vyLadovat'nevyhnutnd ripravy - ale di

to vym6Zeme, to nie je ist6.

p. kontrol6r- p. eonkov6 - bolo tam vykonanych xvyziev a ona nereagovala, a nid sa tlfm
nevyrie5ilo. Sme alibisti.

lng. Zima- nie sme alibisti, je to norma.

p. Compef - ku mne chodi komin6r. eo oni nechodia tampozerat'?

p. prim6torka - oni sri povinnf si ich zavolat', ale ak ich nezavol| tak ich nemri.

p. Reznicky - tu drevenri stodolu sme odstriinili, a ten bordel sme upratali?

p. prednosta - 6.no, bolo to aj vypratan6.

Ing. Marhefka - rozm;fSl'am o tom do tu hovoril p. Compel' ohl'adom PC. Na St6tnych lesoch
je Standard, Ze vedrici m6 notebook, a Le na spr6ve je jeden stolovy poditad a my m6me 2 PC.

Myslim si, Ze je to nad5tandard. Lesnik - uL aj slovo hovori, Le mi byt ,, lese. U niis sa lesnik
zdrLiava v kancel6rii2 -3 dni v mesiaci. Nawhli sme, aby sme im kripili GPS. UZ sa kripilo?

p. prednosta - lesy dostali dot6ciu 8 000 €. Ide sa urobit' oplotenie, potom sa bude za to
kupovat' vozk za auto, a aj to GPS.

Ing. Marhefka - myslim si, Ze lesnikov treba takymito modern;fmi vecami vybavit', aby sme

to aj my mohli odkontrolovat'. Nemyslim si, Le ich potreba dasu pri PC nie je vySSia ako 3 dni
v mesiaci. Ja sa zamySl'am, di 2 alebo 1. Ak sa kripil noqi, ten jeden sa mal vyradit'. Ja sa

zaob er dm takymito otdzkani.

p. prim6torka - m6Zete si prfst'pozriet'ponuky. Poditad na lesoch je uL zastarany a bolo to
potrebn6. Bolo to nevyhnutn6 a suma nie je premr5tend. Ak ma presveddite o opaku budem
rada. M6Zeme tieto probldmy rozobrat'na mestsklfch lesoch.

p. kontrol6r - ja si d6vam za flohu toto pre5etrit' a do najbliZSieho zastupitefstva
to prejedn6me.



K bodu i. 15 - Diskusia

N6vrh na uznesenie - Mgr. Borovsky

p. Primrltorka ukoniila zastupitel'stvo o 19:30
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